
 
Rada Miejska  

w Rakoniewicach 
 
 

PROTOKÓŁ  Nr  I/2006 
 
 
 
z I Sesji V kadencji Rady Miejskiej w Rakoniewicach, która odbyła się w dniu  

27 listopada 2006r. w sali Wielkopolskiego Muzeum PoŜarnictwa w Rakoniewicach,  

ul. Kościelna 1. 

 

Obrady rozpoczęto w dniu 27 listopada 2006r. o godz. 11:00, 

zakończono w dniu 27 listopada 2006r. o godz. 13:05. 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych w Sesji wzięło udział 15 radnych, 

nieobecnych - 0 radny. 

Radni nieobecni nieusprawiedliwieni : 

- 0 

Radni, którzy nadesłali usprawiedliwienia : 

- 0 

 

Spoza Rady udział w sesji wzięli : 

1. Józef Jerzy Sieradzan – Burmistrz Rakoniewic, 

2. Krystyna Pietrzak – Zastępca Burmistrza Rakoniewic, 

3. Jarosław Marciniak – Sekretarz Gminy, 

4. Teresa Kmiecik - Skarbnik Gminy, 

5. Karolina Gos-Gołąbek – Referent prawno-administracyjny, 

6. Paweł Sobecki – Kierownik Wydziału Gospodarki Gminnej 

7. Leonard Szmatuła – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej Mieszkaniowej 

Wodociągów i Kanalizacji w Rakoniewicach, 

8. Mariusz Zgaiński – Przewodniczący Rady Powiatu Grodziskiego,  

9. GraŜyna Willmann – Radna Powiatu Grodziskiego, 

10. Sołtysi. 
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Porządek obrad sesji 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powierzenie przewodnictwa obrad najstarszemu wiekiem spośród radnych obecnych 

na Sesji. 

3. Ślubowanie radnych. 

4. Ustalenie porządku obrad. 

5. Powołanie Komisji Skrutacyjnej. 

6. Wybór Przewodniczącego Rady. 

7. Przekazanie przewodnictwa posiedzenia nowo wybranemu Przewodniczącemu Rady. 

8. Wybór Wiceprzewodniczących Rady. 

9.  Sprawozdanie Burmistrza poprzedniej kadencji o stanie Gminy. 

10. Podjęcie Uchwał w sprawie : 

a) upowaŜnienia dla Przewodniczącego Rady, a w razie jego nieobecności 

Wiceprzewodniczącego Rady, do dokonywania wobec Burmistrza Rakoniewic 

niektórych czynności w  sprawach z zakresu prawa pracy, 

b) upowaŜnienia Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Rakoniewicach  

do udzielenia poleceń wyjazdu słuŜbowego Przewodniczącemu Rady, 

c) powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 

d) powołania Komisji Rewizyjnej. 

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Zakończenie obrad. 
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Ewidencja uchwał przyjętych na sesji Ewidencja sprawozdań z wykonania uchwał Rady 

Przyjęto uchwały Sprawozdanie z wykonania uchwał 

Nr uchwały Na której stronie 

protokołu 

Nr uchwały, której 

dotyczy sprawa 

Na której stronie 

protokołu 

I/1/2006 

I/2/2006 

I/3/2006 

I/4/2006 

I/5/2006 

I/6/2006 

 

str. 6 - 7 

str. 8 - 9 

str. 10 - 11 

str. 11 - 12 

str. 12 - 13 

str. 13 - 14 
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Przebieg I Sesji Rady Miejskiej w Rakoniewicach 

z dnia 27 listopada 2006r. 

 

 

Pkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Zgodnie z art. 20 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym pierwszą Sesję nowo wybranej rady 

zwołuje przewodniczący rady poprzedniej kadencji na dzień przypadający w ciągu 7 dni po 

ogłoszeniu zbiorczych wyników wyborów. 

§ 17 ust. 3 Statutu Miasta i Gminy Rakoniewice określa czynności związane ze zwoływaniem 

pierwszej sesji, a pkt 3) tego paragrafu mówi o dokonywaniu otwarcia Sesji. 

 

Wobec powyŜszego otwarcia I Sesji nowo wybranej Rady Miejskiej dokonała pani 

Aleksandra Tomaszewska – Przewodnicząca Rady poprzedniej kadencji.  

Powitała panie i panów radnych, pana Burmistrza, gratulując mu jednocześnie wysokiej 

wygranej juŜ w pierwszej turze wyborów i Ŝycząc dobrej współpracy z Radą, panią Krystynę 

Pietrzak – Wiceburmistrza Rakoniewic, pracowników Urzędu, radnych Powiatu 

Grodziskiego, sołtysów i pozostałe osoby obecne na Sesji.   

Stwierdzając prawomocność obrad, pani Aleksandra Tomaszewska poinformowała, Ŝe na 

ustawowy skład 15 radnych w Sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym 

Rada moŜe obradować i podejmować Uchwały. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

 

Pkt 2. Powierzenie przewodnictwa obrad najstarszemu wiekiem spośród radnych 

obecnych na Sesji. 

Zgodnie z art. 20 ust. 2c ustawy o samorządzie gminnym oraz § 17 ust. 3 pkt 4) Statutu 

Miasta i Gminy Rakoniewice, pani Aleksandra Tomaszewska powierzyła przewodnictwo 

obrad najstarszemu wiekiem spośród radnych obecnych na Sesji – panu Wiktorowi 

Janowskiemu.   
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Pkt 3. Ślubowanie Radnych. 

Zgodnie z art. 23a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, Przewodniczący Obrad odczytał 

rotę ślubowania, po czym kolejno wywoływani radni złoŜyli ślubowanie. 

Aktu ślubowania dokonało 15 radnych. 

 

Przewodniczący obrad pogratulował radnym i stwierdził, Ŝe objęli oni mandat radnego.  

 

 

Pkt 4. Ustalenie  porządku obrad. 

Przewodniczący Obrad zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś z obecnych radnych chciałby 

zgłosić wniosek o zmianę zaproponowanego porządku obrad. 

 

Radni nie zgłosili Ŝadnych wniosków, wobec tego Przewodniczący obrad odczytał 

obowiązujący porządek obrad. 

 

 

Pkt 5. Powołanie Komisji Skrutacyjnej. 

Zgodnie z § 61 ust. 1 Statutu Miasta i Gminy Rakoniewice głosowanie tajne przeprowadza 

wybrana z grona Rady Komisja Skrutacyjna, z wyłonionym spośród siebie przewodniczącym.   

 

Przewodniczący Obrad – pan Wiktor Janowski - zaproponował trzyosobowy skład Komisji 

Skrutacyjnej, której zadaniem będzie rejestrowanie zgłoszonych kandydatur, przygotowanie 

kart do głosowania, przeprowadzenie głosowania i nadzór nad jego prawidłowym 

przebiegiem, obliczanie głosów i sporządzenie protokołu z głosowania oraz ogłoszenie 

wyników głosowania. 

 

Pan Jarosław Marciniak – Sekretarz Gminy-  dodał, Ŝe w skład Komisji Skrutacyjnej nie 

mogą wchodzić radni, którzy zamierzają kandydować na Przewodniczącego, 

Wiceprzewodniczących Rady lub do Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Obrad poprosił radnych o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej. 

 

Radny, pan Marek Maćkowiak, zgłosił kandydaturę radnego pana Karola Koniecznego. 

Radna, pani Teresa Probst, zgłosiła kandydaturę radnego pana Zenona Kotlarskiego. 
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Radny, pan Tomasz Pajchrowski, zgłosił kandydaturę radnego pana Grzegorza Frąckowiaka. 

 

Przewodniczący Obrad zwrócił się z zapytaniem do radnych zgłoszonych do składu Komisji 

Skrutacyjnej, czy wyraŜają zgodę na kandydowanie. 

 

Kandydaci wyrazili zgodę. 

W związku z powyŜszym Przewodniczący Obrad poddał pod głosowanie skład Komisji 

Skrutacyjnej. 

 

Nad głosowaniem w sprawie składu Komisji Skrutacyjnej głosowało 15 obecnych na Sesji 

radnych. 

Rada przyjęła skład Komisji Skrutacyjnej jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Obrad stwierdził, Ŝe w skład Komisji Skrutacyjnej powołani zostali : radny 

Karol Konieczny, radny Zenon Kotlarski, radny Grzegorz Frąckowiak. 

 

Dalej Przewodniczący Obrad zarządził pięciominutową przerwę w celu ukonstytuowania się 

Komisji Skrutacyjnej i przystąpienia do wypełniania obowiązków. 

(Komisja Skrutacyjna podjęła Uchwałę w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji 

Skrutacyjnej. Uchwała ta stanowi załącznik nr 2 do protokołu).  

 

 

Pkt 6. Wybór Przewodniczącego Rady. 

Przewodniczący Obrad przypomniał, Ŝe zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie 

gminnym Rada gminy wybiera ze swojego grona przewodniczącego bezwzględną 

większością głosów, w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady,  

w głosowaniu tajnym. 

 

Przewodniczący Obrad zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów na stanowisko 

Przewodniczącego Rady. 

 

Radna pani Teresa Probst zgłosiła na stanowisko Przewodniczącego Rady kandydaturę 

radnego Gerarda Tomiaka.  

 



 7 

Nie zgłoszono więcej kandydatur. 

 

Przewodniczący Obrad zwrócił się do radnego Gerarda Tomiaka z zapytaniem, czy wyraŜa 

zgodę na kandydowanie na stanowisko Przewodniczącego Rady. 

 

Radny wyraził zgodę. 

 

Przewodniczący Obrad zarządził kilkuminutową przerwę w celu przygotowania przez 

Komisję Skrutacyjną kart do głosowania (Komisja Skrutacyjna ujęła nazwisko radnego 

Gerarda Tomiaka na karty do głosowania). 

 

Po przerwie najpierw Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – radny Zenon Kotlarski 

wyjaśnił zasady głosowania, a dalej Komisja Skrutacyjna rozdała radnym karty  

do głosowania. 

Następnie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej wyczytywał z imienia i nazwiska radnych,  

a kolejno wywoływani radni podchodzili do wyznaczonego miejsca do głosowania w celu 

oddania głosu.  

 

Dalej Przewodniczący Obrad zarządził kilkuminutową przerwę, w celu przeliczenia głosów  

i sporządzenia protokołu przez Komisję Skrutacyjną. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół Komisji.  

W wyniku tajnego głosowania zgłoszony kandydat na stanowisko Przewodniczącego Rady 

otrzymał 14 głosów „za”; 1 głos „niewaŜny”.  

 

Na Przewodniczącego Rady wybrany został radny Gerard Tomiak (protokół Komisji 

Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 3 do protokołu, karty z głosowania stanowią załącznik  

nr 3a do protokołu). 

 

Przewodniczący obrad pogratulował nowo wybranemu Przewodniczącemu Rady, po czym 

odczytał Uchwałę Rady Miejskiej w Rakoniewicach w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Rady (Uchwała Nr I/1/2006 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej  

w Rakoniewicach stanowi załącznik nr 4 do protokołu).  
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Pkt 7. Przekazanie przewodnictwa nowo wybranemu Przewodniczącemu Rady.  

Przewodniczący Obrad, zgodnie z art. 20 ust. 2c ustawy o samorządzie gminnym, przekazał 

dalsze przewodnictwo obrad nowo wybranemu Przewodniczącemu Rady – panu Gerardowi 

Tomiakowi.  

 

 

Pkt 8. Wybór Wiceprzewodniczących Rady. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, Ŝe § 15 Statutu Miasta i Gminy określa wewnętrzne organy 

Rady. Pkt 2 tego paragrafu mówi, iŜ do wewnętrznych organów Rady naleŜą I oraz  

II Wiceprzewodniczący, w związku z czym naleŜy wybrać dwóch Wiceprzewodniczących 

Rady. 

Dalej Przewodniczący przypomniał, Ŝe Wiceprzewodniczących, podobnie jak 

Przewodniczącego Rady, zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym rada gminy 

wybiera ze swojego grona, bezwzględną większością głosów, w obecności co najmniej 

połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. 

 

Przewodniczący Rady poprosił radnych o zgłaszanie kandydatów na stanowisko 

Wiceprzewodniczących Rady. 

 

Radny pan Władysław Bazan zgłosił kandydaturę radnego pana Marka Maćkowiaka. 

Radny pan Dariusz Basiński zgłosił kandydaturę radnej pani Gabrieli Cieleckiej. 

Radny pan Tomasz Pajchrowski zgłosił kandydaturę radnego pana Wiktora Janowskiego. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem, czy zgłoszeni kandydaci wyraŜają zgodę na 

kandydowanie na stanowisko Wiceprzewodniczących Rady. 

 

Kandydaci wyrazili zgodę. 

 

Przewodniczący Rady zarządził kilkuminutową przerwę w celu przygotowania przez Komisję 

Skrutacyjną kart do głosowania. (Komisja Skrutacyjna ujęła nazwiska radnego Marka 

Maćkowiaka, radnego Wiktora Janowskiego oraz radnej Gabrieli Cieleckiej na karty do 

głosowania). 
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Po przerwie najpierw Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – radny Zenon Kotlarski 

wyjaśnił zasady głosowania, a dalej Komisja Skrutacyjna rozdała radnym karty  

do głosowania. 

Następnie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej wyczytywał z imienia i nazwiska radnych,  

a kolejno wywoływani radni podchodzili do wyznaczonego miejsca do głosowania, w celu 

oddania głosu.  

 

Dalej Przewodniczący Rady zarządził kilkuminutową przerwę w celu przeliczenia głosów  

i sporządzenia protokołu przez Komisję Skrutacyjną. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół Komisji.  

W wyniku tajnego głosowania zgłoszeni kandydaci na stanowisko Wiceprzewodniczącego 

Rady otrzymali następującą ilość głosów : 

• Radny Marek Maćkowiak : 12 głosów „za”;  

• Radny Wiktor Janowski : 13 głosów „za”;  

• Radna Gabriela Cielecka : 3 głosy „za”. 

 

Na Wiceprzewodniczących Rady wybrani zostali radni : pan Marek Maćkowiak oraz pan 

Wiktor Janowski (protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 5 do protokołu, karty  

z głosowania stanowią załącznik nr 5a do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Rady Miejskiej w Rakoniewicach w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczących Rady (Uchwała Nr I/2/2006 w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Rakoniewicach stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu).  

 

 

Pkt 9. Sprawozdanie Burmistrza poprzedniej kadencji o stanie Gminy. 

Przechodząc do punktu kolejnego porządku obrad Przewodniczący Rady udzielił głosu 

Burmistrzowi poprzedniej kadencji – panu Józefowi Jerzemu Sieradzanowi, który, zgodnie  

z § 17 ust. 4 Statutu Miasta i Gminy, przedstawił sprawozdanie o stanie Gminy Rakoniewice. 

(sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 

 
Radni nie zgłosili Ŝadnych pytań do przedstawionego sprawozdania. 



 10

 

Przewodniczący Rady poprosił o formalne przyjęcie sprawozdania Burmistrza o stanie 

Gminy. 

 

W głosowaniu nad przyjęciem sprawozdania wzięło udział 15 obecnych na Sesji radnych.  

Za przyjęciem sprawozdania głosowało 15 radnych; przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 

0 radnych. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe Rada jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza  

o stanie Gminy. 

 
 

Pkt 10. Podjęcie Uchwał.  

A) Pierwszy projekt Uchwały w sprawie upowaŜnienia dla Przewodniczącego Rady  

a w razie jego nieobecności Wiceprzewodniczącego Rady do dokonywania wobec 

Burmistrza Rakoniewic niektórych czynności w sprawach z zakresu prawa pracy 

przedstawił Przewodniczący Rady. 

Zgodnie z art. 4 pkt 1 ustawy z dnia 22 marca 1990r. o pracownikach samorządowych 

Przewodniczący Rady jest pracodawcą wobec Burmistrza w czynnościach z zakresu prawa 

pracy. W sytuacji nieobecności Przewodniczącego Rady funkcje te naleŜy przekazać 

Wiceprzewodniczącemu, aby nie hamować działań Burmistrza. 

W projekcie Uchwały upowaŜnia się Przewodniczącego Rady, a w razie jego nieobecności 

Wiceprzewodniczącego do dokonywania wobec Burmistrza Rakoniewic czynności  

w sprawach z zakresu prawa pracy. 

 

Przewodniczący zaproponował, aby Wiceprzewodniczącym, który będzie upowaŜniony do 

zastępowania Przewodniczącego Rady w tym zakresie został radny Marek Maćkowiak 

 
Radni nie zgłosili innych propozycji. 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag ani Ŝadnych wniosków do przedstawionego projektu Uchwały. 
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Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 15 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 15 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe projekt Uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

Uchwała Nr I/3/2006 w sprawie upowaŜnienia dla Przewodniczącego Rady, a w razie jego 

nieobecności Wiceprzewodniczącego Rady do dokonywania wobec Burmistrza Rakoniewic 

niektórych czynności w sprawach z zakresu prawa pracy stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

B) Dalej Przewodniczący Rady przedstawił projekt Uchwały w sprawie upowaŜnienia 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Rakoniewicach do udzielenia poleceń wyjazdu 

słuŜbowego Przewodniczącemu Rady. 

Zgodnie z art. 25 ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym na zasadach ustalonych przez Radę 

Gminy radnemu przysługują diety oraz zwrot kosztów podróŜy słuŜbowych. 

Z kolei § 2 ust. 2 rozporządzenia Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z dnia  

31 lipca 2000 roku w sprawie sposobu ustalania naleŜności z tytułu zwrotu kosztów podróŜy 

słuŜbowych radnych gminy mówi o tym, Ŝe termin i miejsce wykonywania zadania oraz 

miejscowość rozpoczęcia i zakończenia podróŜy słuŜbowej określa, w poleceniu wyjazdu 

słuŜbowego, w stosunku do przewodniczącego rady- wiceprzewodniczący wskazany przez 

radę. 

 

W projekcie Uchwały upowaŜnia się Wiceprzewodniczącego Rady do udzielania poleceń 

wyjazdu słuŜbowego Przewodniczącemu Rady. 

 

Przewodniczący zaproponował, aby Wiceprzewodniczącym, który będzie upowaŜniony do 

wspomnianych wyŜej czynności został równieŜ radny Marek Maćkowiak. 

 

Radni nie podali innej propozycji. 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag ani Ŝadnych wniosków do przedstawionego projektu Uchwały.  

  

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 15 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 15 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  
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Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe projekt Uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

Uchwała Nr I/4/2006 w sprawie upowaŜnienia Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  

w Rakoniewicach do udzielenia poleceń wyjazdu słuŜbowego Przewodniczącemu Rady 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

C) Przed przedstawieniem kolejnego projektu Uchwały Przewodniczący Rady wyjaśnił,  

Ŝe zgodnie z art. 18a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym rada gminy kontroluje działalność 

burmistrza, gminnych jednostek organizacyjnych oraz jednostek pomocniczych gminy, w tym 

celu powołuje Komisję Rewizyjną. 

Z kolei zgodnie z § 80 ust. 2 Statutu Miasta i Gminy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

wybiera Rada. 

Przewodniczący przypomniał równieŜ, Ŝe w skład Komisji Rewizyjnej (zgodnie z art. 18 a 

ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym) nie mogą wchodzić Przewodniczący ani 

Wiceprzewodniczący Rady. 

 

Następnie Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej 

 

Radny Bronisław Chałupka podał kandydaturę radnego Krzysztofa Krawczyka, 

argumentując, Ŝe jest profesjonalnie przygotowany do objęcia tej funkcji, a szkolenia,  

w których uczestniczy z racji pełnienia funkcji Kierownika Posterunku Policji, obejmują 

zapewne równieŜ takie czynności.   

 

Nie zgłoszono innych kandydatur. 

 

Radny Krzysztof Krawczyk wyraził zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej.  

 

Przewodniczący Rady poddał kandydaturę radnego Krzysztofa Krawczyka pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 obecnych radnych. Za objęciem przez radnego Krzysztofa 

Krawczyka funkcji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej głosowało 15 radnych; przeciwko 

– 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  
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Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe kandydatura radnego Krzysztofa Krawczyka została 

przyjęta jednogłośnie.  

Dalej Przewodniczący odczytał Uchwałę Rady w sprawie powołania Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej (Uchwała Nr I/5/2006 w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 

 

D) Przed przedstawieniem ostatniego projektu Uchwały Przewodniczący Rady przypomniał 

raz jeszcze, Ŝe zgodnie z art. 18a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, Rada gminy 

powołuje Komisję Rewizyjną. § 80 ust. 1 Statutu Miasta i Gminy stanowi, Ŝe Komisja 

Rewizyjna składa się z Przewodniczącego i Zastępcy oraz pozostałych członków w liczbie 

dwóch.  

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Rewizyjnej 

wyjaśniając, Ŝe Rada musi wybrać jeszcze 3 członków. 

 
Radny Wiesław Borowski podał kandydaturę radnego Władysława Bazana. 

Radny Władysław Bazan podał kandydaturę radnego Wiesława Borowskiego. 

Radny Wiktor Janowski podał kandydaturę radnego Tomasza Pajchrowskiego. 

 

Nie podano więcej kandydatur. 

 

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie na członków Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kaŜdą kandydaturę z osobna. 

 

W głosowaniu nad składem Komisji Rewizyjnej wzięło udział 15 obecnych na Sesji radnych. 

- za tym, aby w skład Komisji Rewizyjnej wchodził radny Wiesław Borowski głosowało  

15 radnych; przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się - 0 radnych; 

- za tym, aby w skład Komisji Rewizyjnej wchodził radny Władysław Bazan głosowało  

14 radnych; przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się - 1 radny;  

- za tym, aby w skład Komisji Rewizyjnej wchodził radny Tomasz Pajchrowski głosowało 

14 radnych; przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się -  1 radny; 
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Na członków Komisji Rewizyjnej powołani zostali: radny Wiesław Borowski, radny 

Władysław Bazan, radny Tomasz Pajchrowski oraz powołany na Przewodniczącego Komisji 

radny Krzysztof Krawczyk. 

Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Rady w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

(Uchwała Nr I/6/2006 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu). 

 

Pkt 11. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś z obecnych na Sesji chciałby zgłosić 

wniosek lub przedstawić informację. 

 

Pierwsza głos zabrała pani Janina Górna – sołtys Rostarzewa. ZłoŜyła gratulacje zarówno 

panu Józefowi Jerzemu Sieradzanowi z powodu ponownego wyboru na stanowisko 

Burmistrza Rakoniewic oraz wszystkim tym osobom, które zostały wybrane na radnych. 

 

Następnie głos zabrał pan Mariusz Zgaiński – Przewodniczący Rady Powiatu Grodziskiego. 

W imieniu samorządu powiatowego pogratulował wyboru na radnych, Przewodniczącemu  

i Wiceprzewodniczącym Rady objęcia tak wysokich funkcji w Radzie oraz panu 

Burmistrzowi ponownego wyboru na Burmistrza. Pan Mariusz Zgaiński wyraził nadzieję,  

Ŝe współpraca pomiędzy Gminą Rakoniewice a Powiatem Grodziskim będzie się układała tak 

dobrze, jak to miało miejsce w poprzedniej kadencji oraz, Ŝe z Grodziska do Rakoniewic będą 

napływały same dobre wiadomości, a wraz z nimi równieŜ i środki pienięŜne.     

 

Jako kolejny głos zabrał pan Maciej Ścipniak – sołtys Głodna. Stwierdził, Ŝe punkt „wolne 

głosy i informacje” powinien znajdować się wcześniej, aby dać szansę do współpracy  

z sołtysami, a tymczasem jest juŜ po podjęciu wszystkich Uchwał. 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, Ŝe projekty Uchwał analizowane są na posiedzeniach 

Komisji, na które ma prawo przyjść kaŜdy (równieŜ sołtys) i szkoda, Ŝe sołtysi w tych 

posiedzeniach nie uczestniczą.  

 

Dalej pan Maciej Ścipniak powiedział, Ŝe nie jest zadowolony ze współpracy z poprzednią 

Przewodniczącą, poniewaŜ wiele problemów nie rozwiązano np. w kwestii sportu. Sołtys 

poinformował równieŜ, Ŝe z Zachodu przywoŜone są kostki ze szmat, które kupowane są na 
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opał. Stwierdził, Ŝe to jest niedopuszczalne, a odpowiednia komisja powinna zająć się tą 

sprawą.  

Co do sprawozdania Burmistrza o stanie gminy i skanalizowania gminy w 60%, pan sołtys 

stwierdził, Ŝe nie ma się czym chwalić, poniewaŜ zna gminy, które są w 100% skanalizowane. 

Dalej powiedział, Ŝe nie cieszy go, iŜ w gminie powstają firmy zachodnie, poniewaŜ one nie 

płacą nam podatków. Dodał, Ŝe Przewodniczącemu i całej Radzie daje pół roku na 

poprawienie polityki narodowej. 

Sołtys poinformował, Ŝe Głodno ponownie nie będzie miało chodników z powodu starych 

drzew, które niszczą rynsztoki. Dodał, Ŝe wieś ma załoŜone konto, na którym gromadzi 

pieniądze na budowę chodników (zebrano juŜ 6.000 zł).  

Następnie pan M. Ścipniak przypomniał, Ŝe nadal nie ma domu. Poinformował, Ŝe złoŜył 

pismo, na które nie otrzymał jeszcze odpowiedzi. Wyjaśnił, Ŝe odmówił zamieszkania  

w Goździnie, a obecnie śpi w magazynie. Sołtys powiedział, Ŝe jeśli Rada nie zajmie się tą 

sprawą, napisze do Prezydenta Rosji, Ŝe Polacy nie potrafią rozwiązać problemu braku 

mieszkań. Biednych ludzi się nie szanuje, lekcewaŜy, a najlepsi wyjeŜdŜają na Zachód.  

Na koniec pan sołtys poruszył kwestię budowy obiektów sportowych. Stwierdził, Ŝe w tej 

kadencji w kaŜdej wsi powinien zostać wybudowany obiekt sportowy oraz cztery baseny :  

w Ruchocicach, Rakoniewicach, Rostarzewie i Jabłonnie.    

 

Głos zabrała ponownie pani Janina Górna. Stwierdziła, Ŝe pierwszy raz dowiedziała się,  

Ŝe jako sołtys ma prawo uczestniczyć w posiedzeniach Komisji. Dodała, Ŝe sołtysi o Sesjach 

są informowani, ale o posiedzeniach komisji nie. Poprosiła, aby wziąć to pod uwagę.  

 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby kontaktować się z Biurem Rady, a wówczas 

wszystkie informacje zostaną udzielone. 

 

Dalej pani sołtys Rostarzewa odniosła się do wypowiedzi pana M. Ścipniaka. Stwierdziła,  

Ŝe na temat sportu w Głodnie nie będzie się wypowiadać, poniewaŜ zrobiła to na ostatniej 

Sesji. Zarzuciła panu sołtysowi, Ŝe cały czas narzeka na pracę Rady, tymczasem kaŜdy miał 

moŜliwość startowania do rady. Co do nauki, pani sołtys stwierdziła, Ŝe rzeczywiście 

niektórzy mają większe moŜliwości ze względów finansowych, ale naleŜy brać pod uwagę 

równieŜ moŜliwości intelektualne. Pani sołtys zaproponowała, aby sołtys Głodna skierował 

pismo do władz w Warszawie, zamiast ciągle narzekać na prace naszej Rady.   
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Na koniec głos zabrał Przewodniczący Rady, który przekazał radnym następujące informacje: 

- poprosił radnych o wypełnienie otrzymanych ankiet. Wyjaśnił, Ŝe informacje w nich 

zawarte są wykorzystywane przy sporządzaniu sprawozdania SG – 01 dla Głównego 

Urzędu Statystycznego w Warszawie, 

- poprosił radnych, aby określili, w których stałych komisjach Rady chcą pracować.  

Na kolejnej Sesji będzie podejmowała Uchwała w sprawie ustalenia składów osobowych 

stałych Komisji Rady. Projekt Uchwały zostanie przygotowany na podstawie zgłoszeń 

radnych. Przewodniczący Rady dodał, Ŝe w poprzedniej kadencji praktykowano wspólne 

posiedzenia Komisji, a jeŜeli sprawa dotyczyła spraw merytorycznych danej Komisji, 

wówczas organizowano oddzielne posiedzenie, 

- przypomniał, Ŝe zgodnie z art. 24h ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym radni swoje 

pierwsze oświadczenia majątkowe składają w terminie 30 dni od dnia złoŜenia ślubowania 

Do tego oświadczenia radni zobowiązani są, jeśli taka sytuacja ma miejsce, dołączyć 

informację o sposobie i terminie zaprzestania prowadzenia działalności gospodarczej  

z wykorzystaniem mienia gminy, w której uzyskali mandat. Z kolei na podstawie art. 24j 

ustawy o samorządzie gminnym radni zobowiązani są złoŜyć oświadczenia o działalności 

gospodarczej prowadzonej przez ich małŜonków, o umowach cywilnoprawnych 

zawartych przez małŜonków i poinformowania czy małŜonkowie są zatrudnieni  

w jednostce organizacyjnej gminy itd. Radni otrzymali odpowiedni formularz do 

wypełnienia. Oświadczenia te naleŜy złoŜyć w ciągu 30 dni od dnia wyboru tj. do  

12 grudnia br., 

- poprosił, aby radni dostarczyli do biura Rady zdjęcie legitymacyjne, poniewaŜ radni 

otrzymają legitymacje. 

  
 

Pkt 12. Zakończenie obrad.  

Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe porządek obrad został wyczerpany, w związku z czym 

ogłosił zakończenie obrad I Sesji V kadencji Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Rakoniewicach 

 

Gerard Tomiak 
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Na tym protokół zakończono i podpisano 

Rakoniewice, dnia 01 grudnia 2006r. 

 

Przewodniczący Rady - Gerard Tomiak -  .......................................... 

 

Protokolant – Magdalena Chojnacka - .......................................... 

 

Wykaz dokumentacji protokołu : 

1. Lista obecności radnych. 
2. Uchwała Komisji Skrutacyjnej w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji 

Skrutacyjnej. 
3. Protokół Komisji Skrutacyjnej z wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej  

w Rakoniewicach. 
3a. Karty z głosowania na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rakoniewicach. 

4. Uchwała Nr I/1/2006 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej  
w Rakoniewicach. 

5. Protokół Komisji Skrutacyjnej z wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  
w Rakoniewicach. 

5a. Karty z głosowania na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Rakoniewicach. 
6. Uchwała Nr I/2/2006 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  

w Rakoniewicach 
7. Sprawozdanie Burmistrza poprzedniej kadencji o stanie Gminy Rakoniewice. 
8. Uchwała Nr I/3/2006 w sprawie upowaŜnienia dla Przewodniczącego Rady a w razie jego 

nieobecności Wiceprzewodniczącego Rady do dokonywania wobec Burmistrza 
Rakoniewic niektórych czynności w  sprawach z zakresu prawa pracy. 

9. Uchwała Nr I/4/2006 w sprawie upowaŜnienia Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  
w Rakoniewicach do udzielenia poleceń wyjazdu słuŜbowego Przewodniczącemu Rady. 

10. Uchwała Nr I/5/2006 w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
11. Uchwała Nr I/6/2006 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 


